

Date: 11-November-2024

التاريخ: 11-نوفمبر-2024

Our ref: RCD-24-40

المرجع: RCD-24-40

Bursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين

KUWAIT

جولة الكويت

**Subject: Results of United Real Estate Company (K.S.C.P),
Board of Directors meeting**

**الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة العقارات المتحدة
(ش.م.ك.ع.)**

In reference to the above subject, and the requirements of module ten (Disclosure and Transparency) of the executive bylaw of Law No. 7 of 2010, amended by Law No. 22 of 2015 on the establishment, regarding disclosure of material information, we would like to inform you that United Real Estate Company's Board of Directors have met on Monday 11/11/2024 at 2:00 P.M. where it has discussed and approved the Interim Condensed Consolidated Unaudited Financial Statements for the period ended 30/09/2024.

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، وإلى متطلبات الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 المعدل بموجب القانون رقم 22 لسنة 2015 بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية، يرجى العلم بأن مجلس إدارة شركة العقارات المتحدة قد اجتمع يوم الاثنين الموافق 2024/11/11 في تمام الساعة الثانية ظهراً. وقد تمت مناقشة واعتماد البيانات المالية المرحلية المكثفة المجمعة غير المدققة للفترة المنتهية في 2024/09/30.

Please find enclosed the Financial Results Form and the auditor's report for the period ended 30/09/2024.

ترفق لكم النموذج الخاص بنتائج البيانات المالية مع تقرير مراقب الحسابات للفترة المنتهية في 2024/09/30 .

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،



Mazen Issam Hawwa

Vice Chairman

& Group Chief Executive Officer

مازن عصام حوا

نائب رئيس مجلس الإدارة

والرئيس التنفيذي للمجموعة

5.2